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Fysikteknologsektionen, Chalmers

Studienämnden vid Fysik
Protokoll fört vid SNFTM -möte

25 maj 2021

Tid: 12:06
Plats: Zoom

Närvarande

Ordförande Oliver Thim
Vice Ordförande Patrik Wallin Hybelius

Kassör Linnea Hallin
Sekreterare Victor Salomonsson

Veckobladerist Mikael Eriksson
Kandidatansvarig Christian Josefsson

Masteransvarig Tobias Gabrielii
Matansvarig Mijo Thoresson

Årskursrepresentant Samuel Martinsson
Ordföradne 21/22 Albert Vesterlund
Sekreterare 21/22 Valter Schütz [12:37-]

Kandidatansvarig 21/22 Ella Larsson
Vice Ordförande 21/22 Josef Jörgensen

§1 Mötets
öppnande

Oliver Thim öppnar mötet kl. 12:06.

§2 Val av
justerare

Tobias Gabrielii väljs till justerare.

§3 Föregående
mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll föredrogs och lades till handlingarna.

§4 Runda
bordet • Mikael har lagt upp ett par tentor.

• Linnea har skickat info till Carin

• Ella har gått på två kursnämnder.

• Victor har finaliserat Guldäpplet.

• Tobias har vart på programrådsmöte.

§5 Kurser

• F1,TM1: Det flyter på. Systemet för att boka redovisningtillfällen i Lanan är
bristfälligt.
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• F2: Kursnämnden har gått i expfys2. Många studenter tycker att det hade varit
bra om man fick respons på sina rapporter tidigare så att man kan använda
responsen på sina nästa rapporter.

• TM2: Det flyter på.

• F3,TM3: Det flyter på.

• Master: Det flyter på.

§6 Möte med
PA SVL

Det har varit ett möte med PA och SVL. Det talades om utbytningen av SI-passen.
Det uttrycktes att PA ville att SNFTM :s pass skulle likna SI. Detta hade inneburit
mycket jobb och det skulle då finnas behov för en ny post som hanterar detta. Nästa
SNFTM tycker att det är tänkbart beroende på hur arbetsbelastningen ser ut. Det
hade underlättat om fler av posterna fylldes. Det är dock inte aktuellt att köra pass
som är precis som SI.

Det som sades kring SVL diskuterades. F-tek har uppdaterats med enlighet av vad
som sades på mötet. PA konfirmerade även att det kommer att bli en ny examinator
i Flervariabeln. De nya medlemmarna i SNFTM tyckte att mötet var trevligt.

§7
Programrådet

Det har varit ett programråd för F. Det var mycket diskussion kring jämställdhet. Det
nämndes att Chalmers har fått mycket kritik kring sin jämställdhet. Det har därför
bestämts att alla program skall ha ett krav att ett examinerande moment i som har att
göra med jämställdhet. Detta kan komma att hamna i maskininlärningskursen på F.
Anledningen till detta är att utexaminerade studenter skall ha ett jämställdhetstänk
med sig till sina arbetsplatser. Det diskuteras även internt kring andra frågor för att
öka jämställdheten.

Annat som diskuterades var att lägga till fler mastersprogram samt hur det har
gått för förstaårsstudenterna. Det skall vara ett möte i höst där Jonathan skall för-
söka få så många program som möjligt valbara och Bengt-Erik har gjort en stor
sammanställning över de nya studenternas utveckling. 42% klarade alla tentor efter
LP2.

§8 Övriga frågor • Sista mötet: Detta var det sista officiella mötet för SNFTM 20/21. Tack för
ett trevligt år!

§9 Nästa möte Tid för nästa möte bestäms av SNFTM 21/22 vid senare tillfälle.

§10 Mötets
avslutande

Mötet avslutades av Oliver kl. 12:56.
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Oliver Thim
Ordförande

Victor Salomonsson
Sekreterare

Tobias Gabrielii
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sekreteraren i SNFTM (snf.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.

3

mailto:snf.sekr@ftek.se

	Mötets öppnande
	Val av justerare
	Föregående mötesprotokoll
	Runda bordet
	Kurser
	Möte med PA SVL
	Programrådet
	Övriga frågor
	Nästa möte
	Mötets avslutande

		2021-06-29T19:43:54+0200
	Oliver Thim


		2021-07-15T19:49:17+0200
	Victor Salomonsson


		2021-07-14T09:03:19+0200
	Tobias Gabrielii




